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Protokół Nr ORN.0012.3.1.2017 
posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 21 lutego 2017 r. 
 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski,  

 Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej 

Falęcki, 

 Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska, 

 Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski, 

 oraz rodzice – Katarzyna P. i Waldemar J. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

otworzył posiedzenie komisji i przedstawił porządek posiedzenia.  

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że na prośbę niektórych członków komisji zaprosił na posiedzenie Prezesa 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku. Poprosił, aby przed 

przystąpieniem do realizacji porządku obrad, przedstawił on informację o działalności spółki 

w okresie zimowym. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

przedstawił informację dotyczącą odśnieżania miasta – informacja w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, czy spółka dysponuje odpowiednim sprzętem do utrzymania porządku w mieście. 
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Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

odpowiedział, że sprzęt jest wystarczający. Brakuje tylko zamiatarki. Nowa zamiatarka 

kosztuje w granicach 500 tys. zł. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy można wzmocnić nadzór nad pracownikami, aby wcześniej reagowali  

w czasie odwilży. Złym przykładem jest ulica Mazurska. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

odpowiedział, że w akcji zimowej bierze udział maksymalnie 15 osób, a posypywanie 

piaskiem powoduje, że trwa to dłużej. Natychmiastowa reakcja mogłaby być w przypadku 

posypywania solą. Nie ma też drugiej zmiany tak jak w innych miastach.  

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

uważa, że nie jest skuteczne takie działanie, gdy z przyczepy ciągnika jeden pracownik sypie 

piach na dwa chodniki znajdujące się po obu stronach ulicy.  

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

odpowiedział, że trudno jest się wypowiadać w tej konkretnej sytuacji. Raczej posypuje się 

tylko jedną stronę. Od dwóch lat mówi też o tym, że brakuje ludzi chętnych do pracy. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

dodał, że kolejną kwestią jest brak poszanowania chodników i trawników w momencie 

opróżniania śmietników. Zastanawiał się, czy nie można tego robić z ulicy i nie parkować 

samochodu pod samym śmietnikiem. Prosił, by uczulić na to pracowników. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał o pojemniki na piasek. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

odpowiedział, że bardzo chciałby posiadać takie pojemniki. Być może znajdą się pieniądze, 

aby zakupić je przynajmniej na posesje. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

dodał, że taki pojemnik pozostawiony na okres letni zapełniono tylko śmieciami. Wobec 

powyższego, nie należy obawiać się niszczenia pojemników. Zapytał, czy sypanie 

stuprocentową solą w parku ma jakiś wpływ na rośliny. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

sądzi, że nie. 

 

Radni nie zgłosili innych pytań ani uwag. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego 

realizacji w roku 2017; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że wycofuje projekt uchwały przesłany radnym wraz z materiałami na sesję. 

Komisja powinna obradować nad projektem w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 
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Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017 złożonym przez Klub 

Radnych OKO. Projekt klubu wraz z opinią burmistrza został przesłany radnym drogą 

mailową. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017.  

Przyjmując do planu pracy komisji tematy: „Przygotowanie do sezonu letniego”  

i „Podsumowanie sezonu letniego” zaproponowała ująć je w planie pracy Rady 

Miejskiej w celu przedstawienia referatów na sesjach odpowiednio w maju i we 

wrześniu. Temat pn. „Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko” 

postanowiono zrealizować w ramach planu pracy komisji. 

 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2017;  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że uchwała jest realizacją zapisów § 85 ust. 3 Uchwały Nr ORN.0007.65.2016 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 30 września 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 

zgodnie z którym Komisja Rewizyjna działa na podstawie rocznego planu pracy przyjętego 

przez Radę. Odczytał tematy ujęte w projekcie uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2017.  

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych;  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że uchwała w sprawie wysokości diet radnych wymaga doprecyzowania  

§ 3 dotyczącego nieobecności na sesji lub komisji spowodowanych wypełnianiem funkcji 

radnego. Wobec powyższego w § 3 dodaje się zdanie drugie w brzmieniu „Informacja  

o nieobecności spowodowana wypełnianiem funkcji radnego powinna być złożona 

odpowiednio Przewodniczącemu Rady lub Przewodniczącemu Komisji w formie pisemnej ze 

wskazaniem przyczyny nieobecności, przy czym Przewodniczący Rady informację o swojej 

nieobecności na sesji składa Wiceprzewodniczącemu Rady.". 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.  

 

d) ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że diety nie były podwyższane od wielu lat. Wobec powyższego proponuje się ich 

zwiększenie ze 100 do 150 złotych. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli.  

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w toku procedowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Jaśki I”, w zakresie działek o numerach 31/44 i 31/45 położonych  

w obrębie Jaśki wpłynęła odmowa uzgodnienia, przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, zabudowy innej niż na cele sportowo-rekreacyjne. W związku  

z faktem, iż przedmiotowe działki objęte są miejscowym planem z przeznaczeniem na sport  

i rekreację, nie jest zasadne kontynuowanie prac planistycznych na przedmiotowych 

działkach. Zatem zmniejsza się zakres do objęcia zmianą planu (tylko działka o numerze 

64/1). 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”. 

 

f) udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. 

„Profilaktyka raka szyjki macicy na lata 2009-2020”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że profilaktyką w ramach programu zostaną objęte dziewczęta w wieku 14 lat 

z gminy Olecko. Szczepienie szczepionką czterowalentną jest ukierunkowane na profilaktykę 

przeciwdziałania czynnikom ryzyka m.in. raka szyjki macicy. Osobą decyzyjną będą rodzice 

lub opiekunowie prawni dziewcząt, którzy przed przystąpieniem do programu zobowiązani 

będą podpisać zgodę na szczepienie. Na terenie gminy Olecko figuruje 120 dziewcząt 

rocznika 2003. Przewidywany w 2017 r. koszt zakupu szczepionki dla 1 osoby wynosi 426,30 

zł. Na całkowity koszt składa się koszt zakupu szczepionki oraz koszt usługi. Powiat planuje 

zrealizować 30% kosztów, natomiast gmina 70%. 

Dodał, że autopoprawką, w uzasadnieniu do projektu uchwały, dodaje się następujące zdanie: 

„W przypadku zgłoszenia się na szczepienie mniejszej niż planowana liczba dziewcząt  

z rocznika 2003, planowane jest objęcie szczepieniem dziewcząt urodzonych w 2001 roku.  

W przypadku dziewcząt urodzonych w 2001 roku obowiązywać będzie kolejność zgłoszeń  

– do wyczerpania środków zaplanowanych na ww. cel w budżecie gminy”. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę, że często rodzice nie wiedzą o tym projekcie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

uważa, że powinni wiedzieć o nim również lekarze rodzinni, którzy odpowiadają za zdrowie 

pacjentów. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. „Profilaktyka raka 

szyjki macicy na lata 2009-2020”.  

Komisja zgłosiła wniosek, aby zwrócić się do Powiatu Oleckiego o skuteczniejsze 

rozpropagowanie w szkołach oraz wśród rodziców i lekarzy rodzinnych projektu  

pn. „Profilaktyka raka szyjki macicy na lata 2009-2020”. 

 

g) określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że co roku Rada Miejska na podstawie ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

oświatowe podejmuje uchwałę w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim 

etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów. Dodał, że brzmienie § 1 

ust. 1 pkt 1 jest realizacją zapisów ustawy, ponieważ od 1 września br. gminy mają obowiązek 

przyjęcia do przedszkola wszystkich chętnych kandydatów trzyletnich.  

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia 

spełniania kryteriów. 

 

h) określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej szkoły podstawowej mogą być 

przyjęci do klasy I po przeprowadzeniu postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna 

szkoła podstawowa nadal dysponuje wolnymi miejscami. Określa się następujące kryteria 

brane pod uwagę przy naborze na wolne miejsca do klasy pierwszej szkoły podstawowej dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej: 

 niepełnosprawność kandydata – 4 punkty, 

 w szkole obowiązek szkolny spełnia rodzeństwo kandydata i będzie uczęszczało do tej 

szkoły w roku szkolnym, którego dotyczy postępowanie rekrutacyjne – 3 punkty, 

 odległość od miejsca zamieszkania dziecka do szkoły, w której składany jest wniosek 

jest mniejsza niż odległość do szkoły obwodowej – 2 punkty, 
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 miejsce pracy przynajmniej jednego z rodziców znajduje się na terenie stanowiącym 

obwód tej szkoły – 1 punkt. 

Spełnianie powyższych kryteriów należy potwierdzić odpowiednimi dokumentami. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zastanawiała się nad zasadnością wprowadzenia kryterium dotyczącego miejsca pracy 

rodziców. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

uważa, że dla rodziców to kryterium jest dużym ułatwieniem organizacyjnym. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgodził się. Obawia się jednak „przymuszania” do obwodów. Wiele szkół do tej pory starała 

się zachęcić lepszych uczniów do swoich szkół. W tym momencie szkoły teoretycznie nie 

muszą się starać. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

słyszał, że rodzice zmieniają miejsce zameldowania dzieci, aby mogły uczyć się w wybranej 

szkole. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że brane pod uwagę jest miejsce zamieszkania a nie zameldowania. Informację  

o tym zamieszczono na miejskiej stronie internetowej. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów. 

 

i) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci  

w wieku do lat 5 w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz w innych formach wychowania 

przedszkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania; 
 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z objęciem od 1 stycznia 2017 r. subwencją oświatową dzieci 

sześcioletnich zachodzi konieczność podjęcia przez Radę Miejską w Olecku w/w uchwały. 

Zachowana pozostaje, w stosunku do obecnie obowiązującej uchwały zasada zwolnienia: 

- w części 30 % opłaty za uczęszczanie do przedszkola rodzeństwa oraz rodzin posiadających 

„Kartę Oleckiej Rodziny 3+”, 

- w całości dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego i opinią o potrzebie 

wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 

Wprowadza się zwolnienie z opłaty za nauczanie, wychowanie i opiekę w czasie 

przekraczającym 5 godzin zajęć dziennie dla dzieci do lat 5-ciu w oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5  

w prowadzonych przez Gminę Olecko: przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz w innych formach wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym czas bezpłatnego nauczania. 

 

j) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego; 
 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zmiana struktury szkolnej wymaga wprowadzenia zmian w sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów. Na podstawie ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy 

wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe prezentowany projekt uchwały jest pierwszym 

etapem w dwustopniowej procedurze dostosowania sieci szkolnej do nowego ustroju 

szkolnego – Rada Miejska jest zobowiązana do podjęcia uchwały w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. Po podjęciu uchwały Warmińsko-

Mazurski Kurator Oświaty wydaje opinię w zakresie zgodności z prawem rozwiązań 

proponowanych w uchwale. Opinia Kuratora jest wiążąca. Po otrzymaniu pozytywnej opinii 

Kuratora Oświaty Rada Miejska podejmuje uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół do 

nowego ustroju szkolnego. 

Ustalając sieć szkół w Gminie Olecko proponuje się następującą strukturę dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów: 

 Dotychczasowe sześcioletnie szkoły podstawowe: 

 Szkoła Podstawowa nr 1 im Henryka Sienkiewicza w Olecku, 

 Szkoła Podstawowa nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, 

 Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach 

stają się ośmioletnimi szkołami podstawowymi. 

 Zespoły Szkół w Olecku, Babkach Oleckich i Judzikach, w skład których wchodzi 

dotychczasowa sześcioletnia szkoła podstawowa i dotychczasowe gimnazjum stają się 

ośmioletnimi szkołami podstawowymi, odpowiednio: 

 Szkoła Podstawowa nr 4 im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku, 

 Szkoła Podstawowa w Babkach Oleckich, 

 Szkoła Podstawowa w Judzikach. 

 Dla dotychczasowego Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie proponuje się  

z dniem 1 września 2017 roku włączenie do ośmioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach, w której będą prowadzone klasy 

dotychczasowego gimnazjum do czasu likwidacji tych klas zgodnie z przepisami ustawy. 

Miejscem realizacji obowiązku szkolnego uczniów klas gimnazjalnych (3 - w roku 

szkolnym 2017/2018 i 1 - w 2018/2019) będzie dotychczasowy budynek Gimnazjum  

w Kijewie. Zakłada się, że również w tym budynku będzie prowadzona edukacja 

przedszkolna dla dzieci zamieszkałych w miejscowościach sąsiadujących z Kijewem. 

Proponowany obwód Szkoły Podstawowej nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku powstanie 

z części obwodu Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 3 w Olecku. W szkole  

w Babkach Oleckich będą się uczyły dzieci ze wsi Łęgowo. Została również uwzględniona 

sugestia radnych, aby do obwodu Szkoły Podstawowej nr 2 od 1 września przypisać ulice: 

Zamkowa i Plac Zamkowy. 

Dodał, że reforma oświaty wyzwoliła dużo emocji wśród rodziców i nauczycieli. Sieć szkół 

starano się ustalić w taki sposób, by w jak najmniejszym stopniu odczuły to dzieci. Jeśli 

chodzi o nauczycieli, według wstępnych obliczeń, przez najbliższe dwa lata nie powinno być 

żadnych zwolnień. Liczba oddziałów praktycznie nie zmieni się. Zmiany mogą nastąpić po 

dwóch latach, gdy ze szkół podstawowych jeden rocznik przejdzie do szkół średnich. 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, iż może wystąpić taka sytuacja, że nauczyciel szkoły średniej będzie miał 1,5 

etatu i więcej. Zapytała, czy można nawiązać bliższą współpracę ze Starostwem, aby część 

nauczycieli mogła przejść do szkół średnich.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że ustawodawca to przewidział. Rozmawiał już na ten temat ze Starostą. 

Nowością jest, że Kuratorium Oświaty będzie opiniować arkusze organizacyjne. W ustawie 

zawarto zapis, że w roku szkolnym 2019/2020 w szczególnych wypadkach, podyktowanych 

wyłącznie koniecznością realizacji programu nauczania, nauczyciel zatrudniony w szkole 

ponadpodstawowej prowadzonej przez jednostkę samorządu terytorialnego może być 

zobowiązany do odpłatnej pracy w godzinach ponadwymiarowych zgodnie z posiadaną 

specjalnością; średnia liczba godzin ponadwymiarowych przypadających na etat nauczyciela 

w danej szkole nie może przekroczyć średniej liczby godzin ponadwymiarowych 

przypadających na etat nauczyciela w tej szkole w roku szkolnym 2016/2017. W związku  

z tym będą miejsca pracy dla nauczycieli, ponieważ do szkół ponadpodstawowych pójdą dwa 

roczniki: absolwenci kl. VIII i III gimnazjalnych. 

Dodał, że wpłynęły dwa pisma. Pierwsze skierowała Rada Rodziców przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Olecku, która nie jest przekonana do umieszczenia w budynku szkoły 

oddziałów Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku. W tej sprawie 

informował, że oddziały przedszkolne powstaną w przypadku zapotrzebowania społecznego. 

Drugie pismo jest protestem wobec propozycji włączenia Gimnazjum z Oddziałami 

Integracyjnymi w Kijewie w struktury ośmioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Gąskach. Mieszkańcy domagają się utworzenia na bazie 

dotychczasowego gimnazjum w Kijewie ośmioklasowej szkoły podstawowej. W odpowiedzi 

na pismo wskazał, że nie jest możliwe rozdzielenie dotychczasowego obwodu szkoły  

w Gąskach na dwa obwody szkolne.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

w imieniu rodziców zapytał, czy w przyszłym roku szkolnym w VII klasie szkół 

podstawowych nr 1 lub 2 będzie powoływana nowa klasa sportowa.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że to będzie zależało tylko i wyłącznie od dyrektorów szkół i od tego, czy będą 

chętni. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy wiadomo, jakie będą koszty związane z wprowadzeniem reformy oświaty. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że trwa szacowanie kosztów. Największe będą związane z przystosowaniem 

przyszłej SP Nr 2 w Olecku oraz z urządzeniem pracowni w SP Nr 1 i SP Nr 3. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy odnośnie SP Nr 1 wyjaśniono różnicę w liczbie oddziałów kl. II (5) i kl. III (4). 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że sprawa jest jeszcze analizowana. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

 

k) ustanowienia użytku ekologicznego; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie przyrody ustanowienie pomnika przyrody, 

stanowiska dokumentacyjnego, użytku ekologicznego lub zespołu przyrodniczo 

krajobrazowego następuje w drodze uchwały rady gminy. Projekt uchwały został uzgodniony 

z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Olsztynie. Zgodnie z § 4 ust. 1 i 2 ustala 

się konieczność utrzymywania pasa o szerokości ok. 15-20 m wolnego od trzcin celem 

umożliwienia spływu wody z jeziora Oleckie Wielkie do rzeki Legi. W celu zachowania 

miejsc lęgowych ptaków dopuszcza się możliwość dokonywania zabiegów polegających na 

wykaszaniu części szuwaru trzcinowego, w tym zeszłorocznej trzciny.  

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

użytku ekologicznego. 

 

l) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Spółdzielni Mieszkaniowej Mazury w Olecku; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że z wnioskiem o zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków zwróciła się Spółdzielnia Mieszkaniowa Mazury  

w Olecku. Ceny nie ulegają zmianie. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Spółdzielni 

Mieszkaniowej Mazury w Olecku. 

 

m) określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących 

ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu 

gminy przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w dniu 28 października 2016 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę 

mającą na celu rozszerzenie dotacji o działania służące ochronie powietrza, tj. likwidację 

starych, nie ekologicznych kotłów grzewczych. W założeniach dofinansowanie miało objąć 

działania podejmowane przez mieszkańców po 1 lipca 2016 r. Ten zapis został 

zakwestionowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie, jako próba refundacji 

kosztów, a nie dofinansowanie. W konsekwencji uchwała została uchylona. Proponowana 

uchwała uwzględnia uwagi RIO i przewiduje udzielanie dofinansowań na zadania polegające 

na wymianie kotłów na ekologiczne lub wykonanie nowych przyłączy cieplnych, na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków lub wykonanie przyłączy kanalizacyjnych. 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, od kiedy uchwała będzie obowiązywać. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska  

z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa": 

 W 2017 roku zwiększa się dochody ogółem o 956.658,49 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększa się o 832.111,37 zł, z tytułu dotacji na zadania bieżące (6.216 zł) oraz dotacji 

celowej w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich na 

realizację w 2017 roku projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020 (825.895,37 zł)  

a dochody majątkowe zwiększa się o 124.547,12 zł z tytułu dotacji celowej w ramach 

programów finansowych z udziałem środków europejskich na realizację w 2017 roku 

projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020. 

 W 2017 roku zwiększa się wydatki ogółem o 956.658,49 zł, w tym bieżące zwiększa 

się o 823.111,37 zł (na zadania zlecone – 6.216 zł oraz na projekty bieżące 

realizowane na podstawie zawartych umów z Województwem Warmińsko – 

Mazurskim, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego  na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego – 816.895,37 zł) a majątkowe zwiększa się  

o 133.547,12 zł na projekty inwestycyjne, realizowane na podstawie zawartych umów 

z Województwem Warmińsko – Mazurskim, w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego  na lata 2014-2020 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego.  

 

 W załączniku Nr 2 "Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 - 2021" 

wprowadza się do realizacji przedsięwzięcia stanowiące projekty bieżące realizowane na 

podstawie zawartych umów z Województwem Warmińsko – Mazurskim, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego  na lata 

2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego:      

 W planie Urzędu Miejskiego w Olecku - projekt pn. „W przyszłość bez barier”, 

którego całkowita wartość finansowa wydatków bieżących wynosi 539.992,78 zł,  

w tym w 2017 roku – 335.334,05 zł, w 2018 r. – 204.658,73 zł. 

 W planie Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Gąskach - projekt pn. 

„Aktywna Szkoła”, którego całkowita wartość finansowa wydatków bieżących wynosi 

311.347,63 zł, w tym w 2017 roku – 184.650,09 zł, w 2018 roku – 126.697,54 zł.  



 11 

 W planie Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie - projekt pn. „Uwolnić 

potencjał uczniów ukryty w eksperymencie i technologii informacyjno  

- komunikacyjnej. Rozwijanie kompetencji przyrodniczych i cyfrowych w Gimnazjum 

z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie”, którego całkowita wartość finansowa 

wydatków bieżących wynosi 238.951,25 zł, w tym w 2017 roku – 148.376,48 zł,  

w 2018 roku – 90.574,77 zł. 

 W planie Zespołu Szkół w Olecku, Os. Siejnik - projekt pn. „Uczeń na 6 w Szkole 

Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego  

w Olecku”, którego całkowita wartość finansowa wydatków bieżących wynosi 

195.567,25 zł, w tym w 2017 roku – 158.534,75 zł, w 2018 roku – 37.032,50 zł.  

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024.  

 

o) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2017 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że plan dochodów i wydatków ogółem zwiększa się o 950.442,49 zł. 

 

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 W dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, wprowadza się plan 

dotacji celowej w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

na realizację w 2017 roku projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020 w ogólnej wysokości 

950.442,49 zł, w tym na zadania bieżące 825.895,37 zł i na inwestycyjne  

124.547,12 zł. 

 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, dokonuje się zmian w postaci przeniesienia planu 

wydatków między rozdziałami w paragrafie 4330 (zakup usług przez jst od innych jst) 

w kwocie 7.600 zł, tworząc plan w rozdz. 80103 (oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych) w kwocie 3.700 zł i w rozdz. 80106 (inne formy wychowania 

przedszkolnego) w kwocie 3.900 zł. 

 W dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, wprowadza się plan 

wydatków na 2017 rok w wysokości 950.442,49 zł na projekty realizowane na 

podstawie zawartych umów z Województwem Warmińsko – Mazurskim, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego na 

lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian  

w planie w ramach rozdziałów: 

 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód, przenosi się kwotę 20.000 zł 

tworząc plan w paragrafie 427 (zakup usług remontowych) z przeznaczeniem 

na konserwację kanalizacji deszczowej, 

 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg, przenosi się między paragrafami, 

tworząc plan w paragrafie 4210 (zakup materiałów) w wysokości 50.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup materiałów do remontu oświetlenia oraz  

w paragrafie 4270 (zakup usług remontowych) w wysokości 120.000 zł  

z przeznaczeniem na konserwację oświetlenia ulicznego, 
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 90095 – Pozostała działalność, przenosi się kwotę 16.000 zł tworząc plan  

w paragrafie 4270 (zakup usług remontowych) z przeznaczeniem na remonty  

i konserwację elementów małej architektury. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2017 rok.  
 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji następnego punktu obrad Przewodniczący Komisji 

udzielił głosu przybyłym na posiedzenie gościom. 

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poinformował, że wczoraj zostało złożone do Burmistrza pismo związane z przekształceniem 

szkoły w Kijewie. W czwartek na spotkaniu w Kijewie dowiedzieli się, że szkoła gimnazjalna 

zostanie włączona do szkoły podstawowej w Gąskach oraz, że ma być utworzony jeden 

oddział przedszkolny, który po dwóch latach będzie utrzymywał całą szkołę. Zaproponowane 

rozwiązanie niesie za sobą koszty i nie wnosi żadnych perspektyw na przyszłość. Mieszkańcy 

nie zgadzają się z przedstawioną propozycją, gdyż klasy szkolne w Kijewie są dostosowane 

do dzieci starszych i wyposażone w niezbędny sprzęt. Jeżeli w szkole będą uczyły się nadal 

klasy starsze zmieni to całkowicie sytuację i nie poniesie za sobą żadnych kosztów. Kadra 

nauczycielska również jest odpowiednio wykwalifikowana. Wobec powyższego proponują, 

aby zmienić zapisy projektu uchwały poprzez wykreślenie oddziału przedszkolnego  

i dopisanie, że w Kijewie będą uczyły się VI, VII i VIII klasy. 

 

Pan Waldemar J. 

wtrącił, że należy zwrócić uwagę na koszty związane z przystosowaniem klas w szkole  

w Gąskach dla roczników, które przyjdą do VI, VII i VIII klas. Dlatego nie rozumie 

propozycji Burmistrza, ponieważ w Kijewie klasy są przygotowane do nauki starszych 

roczników. 

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

kontynuował, że jeżeli po dwóch latach w Kijewie zostanie oddział przedszkolny obejmujący 

20 dzieci, a budynek ma około 1000 m², to nie wie gdzie jest sens utrzymywania tego 

budynku. Oczekują racjonalnego rozwiązania. Burmistrz podczas narady z sołtysami 

sugerował, a przynajmniej tak to zrozumiał, że w Kijewie będą uczyły się starsze klasy, a na 

spotkaniu w Kijewie w ubiegły czwartek wyszło, że nie będzie tam starszych klas. Wszystkie 

klasy będą w Gąskach, bo pomieszczenia pomieszczą uczniów, a w Kijewie będzie tylko 

jeden oddział przedszkolny. 

 

Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska 

poinformowała, że z rodzicami nikt nie rozmawiał. O wszystkim dowiedzieli się przez 

przypadek. Na wczorajszym zebraniu Rady rodziców w Gąskach z obwodu Kijewa było tylko 

dwóch czy trzech rodziców. Protest został złożony tylko i wyłącznie dlatego, że zostali zbyt 

późno poinformowani o wszystkim i mieli za mało czasu na jakiekolwiek działanie. 

Wynikiem wywiadu środowiskowego, który przeprowadzono wśród mieszkańców było to, że 

mieszkańcy bez żadnych uwag podpisywali się pod listą zatytułowaną „Przywrócenie Szkoły 

Podstawowej w Kijewie”. Budynek po dwóch latach na pewno będzie wciąż należał do 

gminy. Pytanie, co gmina z nim zrobi. 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że o przedłożonym piśmie poinformował członków komisji w punkcie dotyczącym 

projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. Na wszystkie przedstawiane argumenty odpowiedział delegacji 

wnioskodawców wczoraj, niemniej jednak jeszcze raz powtórzy, że przywrócenie szkoły 

podstawowej w Kijewie, będzie skutkowało jej funkcjonowaniem tylko przez dwa lata.  

Po drugie gminy nie stać na to, by funkcjonowały dwie szkoły podstawowe z klasami 

liczącymi po 8-9 uczniów. Chyba, że ktoś powoła np. szkołę społeczną. Szkoła w Kijewie 

będzie w dalszym ciągu funkcjonować w ramach szkoły podstawowej w Gąskach i nikt nie 

planuje jej zamykać. Wczoraj odbyło się spotkanie w Gąskach, ale pomimo zaproszenia nikt  

z Państwa nie przyszedł. 

 

Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska 

wtrąciła, że nie otrzymała zaproszenia na to spotkanie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

kontynuował, że na bazie gimnazjum w Kijewie pozostają dotychczasowe klasy gimnazjalne 

do ukończenia edukacji na tym poziomie. Uczniowie kl. VII i w kolejnym roku kl. VIII 

korzystać będą z pracowni chemicznej, biologicznej, fizycznej, geograficznej, zorganizowanej 

w Kijewie. Proponuje się także utworzenie oddziału przedszkolnego dla dzieci 

zamieszkujących okoliczne miejscowości. Informacja ta jest zawarta w protokole z zebrania 

Rady Rodziców odbytego w dniu 20 lutego 2017 r. Dodał, że od 1 września, rodzic jeżeli 

zechce posłać dziecko do przedszkola, to nawet dziecko 3-letnie gmina ma obowiązek 

przyjąć. Nie wiadomo, jaki w tej kwestii będzie odzew rodziców. Niemniej jednak nie 

wyobraża sobie, żeby dzieci z tych miejscowości miały być dowożone do przedszkola  

w Gąskach.  

 

Pani Katarzyna P. 

zapytała, co będzie w szkole w Kijewie za dwa lata, gdy odejdzie ostatnia klasa gimnazjum. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w dalszym ciągu szkoła. 

 

Pani Katarzyna P. 

oznajmiła, że przed chwilą uzyskali od pani kierownik Rękawek odpowiedź, że będzie jeden 

oddział przedszkolny. Czy to jest rentowna inwestycja? Zaproponowali wobec tego, żeby  

w Kijewie uczyły się klasy VI, VII i VIII. Sale są przystosowane. Jednak pani Rękawek 

odpowiedziała, że te dzieci będą uczyły się w Gąskach, ale na niektóre zajęcia będą dowożone 

do Kijewa. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że budynek w Kijewie będzie funkcjonować, a o tym, kto w nim będzie się 

uczyć, zdecyduje dyrekcja szkoły. 

 

Pani Katarzyna P. 

stwierdziła, że wszystko opiera się o budżet, a przystosowanie szkoły w Kijewie do małych 

dzieci to są koszty. Zastanawiała się, jaki jest też sens wozić z Gąsek dzieci na zajęcia do 

Kijewa. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że swoje zdanie już wyraził, a jak będzie zdecydują radni. Pracę szkoły organizuje 

dyrektor i to on będzie dalej decydował. 
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Sołtys Sołectwa Dzięgiele – Iwona Jurgielska 

zapytała, czy może otrzymać kopię protokołu, by móc się do niego odnieść. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że protokół do publicznego wglądu znajduje się w szkole. 

 

 

Do punktu 2 – Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok. 

 

Po dyskusji Komisja przyjęła następujące tematy do planu pracy na 2017 rok: 

 

Miesiąc 

 

Temat 

 

Maj 

 

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 
 

Przygotowanie do sezonu letniego 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 

 

Wrzesień 

 

Podsumowanie sezonu letniego 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 

Październik 

 

Szczepienia profilaktyczne i podstawowa opieka zdrowotna  

w Gminie Olecko 

 

Listopad 

 

Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 

 

Grudzień 

 

Uchwalenie budżetu gminy na 2018 rok 

- temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformowała, że wszystkie sprawy, które wpływają do biura Rady Miejskiej są na bieżąco 

przesyłane Radnym drogą mailową. Dodał, że tuż przed komisją wpłynęło pismo Rady 

rodziców przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku.  

 

Ponadto otrzymał zaproszenie na spotkanie z Olecką Radą Seniorów, które odbędzie się  

6 marca 2017 r. o godzinie 12.00 w urzędzie miejskim w Olecku.  

  

Pytań ani uwag do spraw wniesionych nie zgłaszano. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na odbywającej się równolegle komisji oświaty postanowiono wykreślić  

z uzasadnienia projektu uchwały zdanie: „Zakłada się, że również w tym budynku będzie 

prowadzona edukacja przedszkolna dla dzieci zamieszkałych w miejscowościach 

sąsiadujących z Kijewem”. Ponadto komisja zgłosiła wniosek do dyrektora szkoły, aby przy 
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opracowywaniu organizacji przyszłego roku szkolnego wziął pod uwagę sugestie rodziców 

dotyczące klas starszych. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy w związku z przejęciem ulic powiatowych Burmistrz przewiduje usprawnienie 

ruchu wokół Placu Wolności i ustawienie parkomatów. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że weźmie wniosek pod uwagę. Jest on godny rozpatrzenia. Dodał, że od 

dawna zastanawia się nad wyprowadzeniem taksówek z centrum miasta. W pierwszej 

kolejności, jeśli będą wolne środki, planuje wykonanie podwyższonego i szerokiego przejścia 

dla pieszych. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

     Protokołowała                                                                           Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                                            Leszek Olszewski 


